
Volgens de woningbezitters is de
bomenkap slecht voor de aanwezige
dwergvleermuizen, dassen en rings-
langen. De provincie Utrecht ver-
leende begin augustus een onthef-
fing aan parkeigenaar TopParken
om op het terrein aan de Koudelaan
struikgewas en 135 bomen uit te
dunnen en te vellen. 

TopParken wil het bungalowpark
herstructureren, maar dat stuitte de
afgelopen jaren op weerstand van de
huiseigenaren. Inmiddels hebben

de meeste recreanten eieren voor
hun geld gekozen en zijn vertrok-
ken, op een twintigtal na. Van de
oorspronkelijke 113 huisjes zouden
er nu nog 99 op het park staan, maar
in het huidige plan van TopParken
moeten die grotendeels wijken voor
de nieuwbouw van maximaal 75 va-
kantiewoningen. 

Ontheffing
De bewonersvereniging, waar niet
alle resterende huiseigenaren lid
van zijn, heeft zich inmiddels achter
het plan van TopParken geschaard.
Een groep van acht huisjesbezitters
wil echter dat de rechter het kappen
van de bomen verbiedt, totdat de
provincie op hun bezwaren tegen de
ontheffing heeft beslist. 

TopParken wil niet op de uit-
komst van de bezwaarprocedure
wachten en de eigenaren vrezen

straks voor een voldongen feit te
staan. 

,,Als de schade eenmaal is aange-
richt, is die niet meer makkelijk te
herstellen”, aldus een van de eigena-
ren. 

Dwergvleermuizen
Volgens de groep huisjesbezitters,
die vrezen dat er voor hen straks
geen plek meer is op het nieuwe
park, is de bomen- en struikenkap
vooral slecht voor de dwergvleer-
muizen en dassen die in het gebied
leven. 

Het zou een ‘essentieel foerageer-
gebied’ voor de dieren zijn. Boven-
dien vinden ze het voornemen van
TopParken om binnen een jaar bo-
men te herplanten ‘een onrealistisch
scenario’.

Voor de het slopen en bouwen op
het park is eerst nog een bestem-

mingsplanwijziging nodig. Verte-
genwoordigers van het provinciebe-
stuur en TopParken menen echter
dat het uitdunnen van het bomen-
bestand geen nadelige gevolgen
heeft voor vleermuizen en dassen.
Voor de vleermuizen zou het zelfs
beter zijn om het binnenkort te
doen omdat ze zich in hun winter-
verblijfplaatsen hebben terugge-
trokken.

Slechte staat
Volgens een ecoloog moeten sommi-
ge bomen ook snel worden gekapt
omdat ze in slechte staat zijn of te
dicht op elkaar staan. Er was jaren-
lang geen onderhoud gepleegd en
door de droogte van de afgelopen ja-
ren zou de toestand snel verslech-
terd zijn. 

De bestuursrechter doet binnen
twee weken uitspraak.

Groep eigenaren bungalowpark Ridderhof vreest voor beschermde dieren

Boos om bomenkap
Nicolai Schewe

Lage Vuursche ■ Een groep eige-
naren van vakantiewoningen op
bungalowpark De Ridderhof in
Lage Vuursche heeft in een kort
geding bij de Utrechtse bestuurs-
rechter een verbod geëist op het
kappen van bomen op het park.

Het betreft voor beide partijen een
uitbreiding want het makelaarskan-
toor en de onlangs uitgebreide wijn-
winkel in Hilversum blijven ge-
woon bestaan. Ook in het pand in
Bussum zullen ze ieder hun eigen
activiteiten ontplooien.

Voor Ewout Jansen van Il diVino is
de uitbreiding naar Bussum een lo-
gisch vervolg van de al bestaande sa-
menwerking in Hilversum. Al tien
jaar zitten ze in Hilversum bij elkaar
om de hoek en hebben de onderne-
mers elkaar op meerdere fronten ge-
vonden. ,,Afgelopen jaar hebben we
gezamenlijk de schouders gezet on-
der het wijnfestival Druif. Nu komt
een pand beschikbaar in een van de
gezelligste straatjes van Bussum,
met veel goede restaurants en leuke
winkels. Daar sluiten we ons graag
bij aan.”

Ook voor Michiel Verbeek en Ar-
win Westeneng, die in Bussum
woont, is de Kapelstraat de ’perfecte
aanvulling’. ,,We kunnen hierdoor
sneller anticiperen op ontwikkelin-
gen in Bussum.” 

Wijn en huizen
onder een dak
in Bussum
Joyce Huibers

Bussum ■ De samenwerking tus-
sen Westeneng Verbeek Makelaardij
en wijnwinkel Il diVino krijgt een
extra dimensie als de twee Hilver-
sumse ondernemingen komend
voorjaar gezamenlijk een pand in de
Kapelstraat in Bussum betrekken.

In de rechtbank was de laatste re-
giezitting waarop de advocaten van
de Hilversummers hun wensen ken-
baar konden maken. De bende werd
in februari aangehouden in een ho-
tel in Soest. Ze waren aan het werk
en ze werden op heterdaad betrapt.
De politie had ook kamers gehuurd
in het hotel. De bende bestaat uit vijf
personen onder wie ook een 24-jari-
ge Hilversumse

Dat vertelde de officier van justitie
donderdag in de rechtbank in
Utrecht.

De verdachten stuurden e-mails
naar klanten van ING. 62 slachtof-
fers openden die ’phishing mail’ en
gaven zo hun wachtwoord en codes
vrij. De dieven maakten 4,5 ton buit.
Dat geld sluisden ze weg via gelde-
zels. De Hilversummers vinden alle-
bei dat hun rol veel kleiner is dan de
officier beweert. Een andere ver-
dachte zou al het geld in gepikt heb-
ben. De officier van justitie gelooft

daar weinig van. Verdachte A. is va-
ker veroordeeld.

Op naam van de Hilversummers
zijn de kamers in het hotel gereser-
veerd. De advocaten willen daarom
de receptionistes van het Hilton ho-
tel in Soest ondervragen. Dat ver-
zoek wees de rechtbank toe. Die ver-
horen zijn aan het begin volgend
jaar. Op 28 mei 2020 is de volgende
zitting. 

Hilversumse phishers maakten 4,5 ton buit
Jurgen Swart

Hilversum ■ De 22-jarige Mustafa
T. en de even oude Mohibullah A. uit
Hilversum hebben 450.000 euro
buit gemaakt bij phishing acties
waar 62 slachtoffers zijn gevallen. 

De bende werd op
heterdaad betrapt
en gearresteerd in
een hotel in Soest
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Dat meldt de gemeente Eem-
nes, na onderzoek dat meer
dan tien weken in beslag nam.
Volgens woordvoerster Esther
Bekker van de gemeente is er
geen gevaar voor andere syste-
men elders in het land, omdat
dit soort connectors alleen hier
in Eemnes op deze daken is ge-
installeerd. Volgende week
wordt begonnen met het her-
stel van de in serie geschakelde
panelen. Daarna kunnen de
vier gezinnen - die net de sleu-
tel van de huurwoning gekre-
gen hadden - terug.

’Brand door
connector’
Hans van Keken

Eemnes ■ Niet goed functio-
nerende connectors waren ver-
antwoordelijk voor de brand in
de geïntegreerde zonnepane-
len op 13 september op vier
nieuwe huurwoningen in de
Zuidpolder in Eemnes.

Bussum ■ De ambtenaren en het college van de
gemeente Gooise Meren maken een statement te-
gen rascisme. In de raadzaal vormden zij samen een
kring, gevolgd door één minuut stilte. ,,Zij zeggen
hiermee: Wij zijn tegen racisme. Wij zijn voor diver-
siteit en inclusie’’, aldus de gemeente Gooise Meren. 
Aanleiding voor het protest is de voetbalwedstrijd
vorige week waarbij speler Ahmad Mendes Moreira

van de Rotterdamse voetbalclub Excelsior racistisch
bejegend werd door supporters van de tegenpartij.
De spelers van het Nederlands elftal maakten de
dag daarop een kring waarin ze met de armen te-
gen elkaar stonden, als gebaar van saamhorigheid.
Afgelopen weekend werd direct na het begin van
alle wedstrijden in het betaald voetbal ook een mi-
nuut lang niet doorgespeeld, om afkeer te tonen

van de racistische spreekkoren die het voetbal al ja-
ren teisteren. 
De gemeente Gooise Meren volgt nu dit voorbeeld.
Eerder al deed de gemeente Almere dit op dezelfde
manier. Gooise Meren hoopt dat ook andere ge-
meenten aansluiten en zich uitspreken tegen racis-
me. 

FOTO GEMEENTE GOOISE MEREN

#stoprascime Gooise Meren maakt gebaar tegen rascisme


